
 

   

MØTEPROTOKOLL        
   

Eldrerådet 
 
Dato: 13.03.2024 kl.09:00 
Sted: Formannskapssalen 
Arkivsak: 23/00382 
  
 
Til stede -  

Gunvor K Normann, Svein Eriksen, Morten Alsvik, Stein Lind, 
Anne Kristine Kaaringen. 

  
  
  
Forfall    -   
  
  

Andre:             Ordfører Jim Kristiansen, Kommunedirektør Hildegunn    
Dalsnes 

  
 

Protokollfører: Per-Øyvind Anfinsen 
 
 
Leder ønsket velkommen til møtet. 
 
          1. Godkjenning av innkalling 

    Innkallingen godkjent 
2. Godkjenning av saksliste 
    Sakslista godkjent 
3. Eventuelt  
1 sak meldt inn 
 
 
 
 
 

  
 
 
 



 

   

 
Hamnvik 13.03.24 
 
Fungerende leder 
Svein Eriksen 

  

 
 
 
 
 
 
 

 

 

SAKSKART  

 

Sak 4/24  Drosje for enslige eldre 

Sak 5/24  Parkering ved Joker - Hamnvik 

Sak 6/24  Eldrekoordinator 

Sak 7/24  Aktivitet på dagsenteret  

Sak 8/24  Tannlegesituasjonen i kommunen 

Sak 9/24  Kommunedirektør orienterer  

Sak 10/24  Ordfører orienterer 

Sak 11/24    Eventuelt 
1.  Lokaliteter for Ibestad gladdans og sangkoret fjellklang 
 

 
 

  

   

   

     
 

 
 
 



 

   

SAK 4/24   Drosje for enslige eldre 
 
I Ibestad har vi etter hvert en stor gruppe eldre som etter hvert sitter alene i sine 
leiligheter og hjem og mistet sin tilgjengelighet til det meste. 
Eldrerådet i Ibestad ber kommunen se på problemet (jfr. taxi for ungdommen) 
 

Eldrerådet diskuterte dette. 

Hildegunn orienterte om at det ikke finnes midler for slikt og at tilbudet for 

ungdomstaxi er ett tilskudd for kommuner i området som varer ut året. 

 

 

 

 

 

 

SAK 5/24 Parkering ved Joker- Hamnvik 
 

Det har etter hvert dannet seg en ukultur i forhold til parkering av kjøretøy ved nevnte 
sted. Mange parkerer bilen langs veggen utenfor butikken. Dette hindrer 
tilgjengeligheten for gående og skaper farlige situasjoner. 

 
Eldrerådet diskuterte dette. 
 
 
Vedtak:  
 
Eldrerådet lager et skriv til eier av parkeringsplassen og Joker Hamnvik om 
situasjonen og ei anbefaling om skilting forbudt skilt langs veggen på butikken. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

   

SAK 6/24 Eldrekoordinator 
 

Ordfører Jim Kristiansen orienterte om stillingen. 

Meningen er at det skal være en overordnet tilrettelegger for aktiviteter til 

aktivitetssentrene. 

Eldrerådet diskuterte dette og ser positivt på dette. 

 

 

 

SAK 7/24 Aktivitet på dagsenteret 
 

Kommunedirektør Hildegunn Dalsnes orienterte om dette. 

Dagsenteret er et tilbud for eldre hjemmeboende med demens og senteret har åpent 

3 dager i uken. Tilbudet har ikke vært aktivt i det siste. Ledig stilling blir lyst ut. 

 

Eldrerådet diskuterte dette. 

 

 

 

 

SAK 8/24 Tannlegesituasjonen i kommunen 
 

Hildegunn orienterte om situasjonen. Det er Fylkeskommunen som har ansvaret for 

ordningen. Eldrerådet diskuterte dette. 
 

 

 

 

 

 

 



 

   

Sak 9/24 Kommunedirektør orienterer 
 

Kommunedirektør Hildegunn Dalsnes orienterte om forskjellige ting som skjer i 

Ibestad kommune. 

-Økonomien til Ibestad kommune. 

- Planer om å revidere tjenestebeskrivelser innen helse og omsorg. 

-Oppvekstsenter ved Ibestad skole. – legger ned barnehagen i Hamnvik sentrum. 

-Naturbarnehage ved Ånstad. 

-Engenes Havn. 

-Hurtigbåtanløp 

 

Eldrerådet diskuterte dette. 

 

 

 

Sak 10/24 Ordfører orienterer 
 

Ordfører Jim Kristiansen orienterte om flere saker som har vært til behandling i 

kommunestyret og formannskapet. 

  

 - Bosetting av flyktninger 

 - Signert ny samarbeidsavtale med politi 

 - Ny samarbeidsavtale mellom kommunen og UNN 

 - Forespørsel til kommunen om kjøp av boligfelt på Sørrollnes. 

 - Fergeleiene til Ibestad kommune er solgt 

 - Bankgaranti til Ibestad IL. 

  

 

Eldrerådet diskuterte dette. 

 

Det ble stilt spørsmål av eldrerådet om opplæring av leder og nestleder i forhold til 

eldrerådets møter. Eldrerådet ber administrasjonen om opplæring. 

 

 

 

 

 



 

   

Sak 11/24 Eventuelt 

 
1. Lokaliteter for Ibestad gladdans og sangkoret fjellklang 

 

Fungerende leder Svein Eriksen orienterte. 

Ibestad gladdans og Sangkoret Fjellklang står uten lokaliteter etter Ånstad 

barnehage har overtatt lokalene der vi i flere år har drevet med aktiviteter som 

dansetrening samt øvinger. 

Eldrerådet diskuterte dette. 

 

Ordfører Jim Kristiansen innkaller til møte med representanter fra gladdans, fjellklang 

og ledere av lokale grendehus om eventuelt bruk av lokaler. 

 

 

 

 

Møtet slutt kl. 10.40 

Per-Øyvind Anfinsen 

protokollfører 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 


